
 

Färjestadens Segelsällskap styrelsemöte 2023-02-06  
 

 

Protokoll  

 

Tid: Måndag 6 februari 2023 
 
Närvarande: Sara Lövström, Rickard Holm, Lars Rydeberg, Charles Puskaric, 
Tomas Henriksson, Johan Siwer 
 
Plats: Klubbhuset Färjestaden 
  

  Mötet öppnas 

Ordförande Sara Lövström hälsade välkomna och förklarar mötet öppnat 

 Vi gick igenom olika datum för aktiviteter.  Dessa är nu spikade och 
finns på hemsidan 

Klubbens Inspirationsdag planerades. 

Vi förlägger den i klubblokalen då det råder viss osäkerhet om Therese 
Möllevi kan ta detta arrangemang via smålandsidrotten. 

Prel. Program: 

9.00 Samling fika med fralla och kaffe 

9.15 Information och välkomnande av Sara L. Om Therese M vill framföra 
något är hon välkommen att göra detta. 

9.45 -11.30 Jobb i de olika sektionerna  

11.30 Sammanfattning och kort redogörelse 

12.00 Lunch och ”klubbsnack” 

13.00 Föredrag/föreläsning 

Charlie kollar med Therese Möllevi om hon kan stå för fika och lunch då vi 
tar bort kostnaden för konferanslokal, samt kontaktar föreläsare. 

Mat kollar Lars R efter eventuellt godkännande av Therese M 

 



 

Sjösättning- Jonas Hådding kontaktas av Martin Jältås för att komma 
överens om vem som gör vad. 

Sjösättningsfest med trubadur och mat planeras. Sista upptagningen. 

Ekonomi 

Charlie redogjorde ekonomiläget, vilket ser bra ut och känns tryggt. 

De första 4 månaderna visar ett plus på ca 18000 kr. 

Nya systemet och samarbetspartnern i ekonomi fungerar bra och underlättar 
mycket. 

Charlie håller på att reda ut gamla kundfordringar och det är arbetskrävande 
och viktigt att få ordning på. 

Elkompensationen kommer ev oss tillhanda inom kort. 

Det finns en ledig annonsplats på tavlan. 

Arbetsplikten, vi ser till så att deltagare här blir avbockade i listorna. Alla går 
in på driven och kollar så stämmer vi av vid nästa möte. 

Planen att flytta förrådet togs upp, Tomas har förslag och undersöker 
möjligheterna kring detta projekt. 

Sektionen för bastun vill göra en ansökan till länsstyrelsen om att gräva ur för 
bad och jollar. Kostnadsförslag tas fram. 

På nästa möte skall vi diskutera sponsorkostnaderna på tavlorna. 

 

Nytt styrelsemöte 6 mars. 

 

Sekreterare: Lars Rydeberg 

 

 

 


